



Protokoll sektionsmöte HTM2 2019-12-10

Närvaro: Tim Djärf
Emmy Edfors
Noah Mayerhofer
Emil Wihlander
Oskar Damkjaer
Adina Borg
Hannes Lantz
Joel Jonsson
Julia Nolinder
Johannes Törnblom
Jesper Grahm
Fred Nordell
Martin Bergman
Albin Sverreson
Alex Gustafsson
Anna Dahlström
Anna Qvil
Arvid Bengtsson
Axel Näsell
Axel Svensson
Christopher Jörntell
David Ekblad
Emil Johansson
Erik Gralén
Erik Stein
Evelina Danielsson
Fabian Sundholm
Felicia Gabriell Augustsson
Filip Tran
Gustaf Eklund
Hanna Höjbert
Hannes Lantz
Hannes Östergren
Hedda Klinskog
Hugo Mattsson
Jacob Säll Nilsson
Jakob Sinclair
Jesper Berg
Joel Bäcker
Joel Engström
Linus Åbrink
Lisa af Klint
Love Barany
Marie Ask Uggl
Niklas Hedström
Nils Ceberg
Talman
Ordförande
Vice Ordförande
Skattmästare
Studierådsordförande
Informationsansvarig
Cafémästare
Näringslivsansvarig
Källarmästare
Aktivitetsansvarig
Sexmästare
Øverphøs
Revisor



D-SEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONEN
ORGANISATIONSNUMMER: 845003-2878

Sektionsmötesprotokoll
2019-12-10

Nils Stridbeck
Oskar Pott
Oskar Ström
Rasmus Göransson
Rasmus Olsson
Rebecca Liss
Sandra Nyström
Tove Sölve
Victor Winkelmann
William Emali



- §1 Talman förklarar mötet öppet Talman förklarade mötet öppnat 17:25.
- §2 Tid och sätt Mötet **beslöt**:
att godkänna tid och sätt.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera:
 - Tim Djärf
- §4 Val av två justeringspersoner tillika rösträknare Mötet **beslöt** att välja följande justerare:
 - Joel Bäcker
 - Anna Qvil
- §5 Föredragningslista Fabian Sundholm **yrkade** på att lägga till "Motion: Ändring av val av och mandatperiod för Medaljelelekommittémedlem" efter §20 (FS1)
Mötet **beslöt**:
att godkänna FS1.
Mötet **beslöt**:
att godkänna den framvaskade föredragningslistan.
- §6 Verksamhetsrapport Noah Mayerhofer presenterade verksamhetsrapporten enligt bilaga.
Mötet **beslöt**
att lägga verksamhetsrapporten till handlingarna.
- §6 Verksamhetsplan för nästa verksamhetsår Noah Mayerhofer presenterade verksamhetsplanen enligt bilaga.
Mötet **beslöt**
att lägga Verksamhetsplanen till handlingarna.
- §8 Budgetförslag för nästa verksamhetsår Emil Wihlander styrelsen budgetförslag enligt bilaga. (S1)
Styrelsen **yrkade** på att godkänna budgeten med följande ändringar: (S2)
 - Under Utedischot öka intäkter för biljetter från 252.000,00 kr till 266.000,00 kr.
 - Under Utedischot öka utgifter för tröjor från 0,00 kr till 700,00 kr.
 - Under Aktivitetsutskottet sänka utgifter för tack från 10.850,00 kr till 10.000,00 kr.



- Under Aktivitetsutskottet öka utgifter för tröjor från 0,00 kr till 1.400,00 kr.
- Under Näringslivsutskottet öka intäkter från företag från 255.000,00 kr till 300.000,00 kr.
- Under Teknikfokus sänka kostnader för bord, skärmar och stolar från 35.000,00 kr till 30.000,00 kr
- Under Teknikfokus sänka kostnader för Delningen (E-sektionen) från 390.000,00 kr till 345.000,00 kr.
- Under Teknikfokus öka kostnader för Gasque (hyra och matkostnader) från 50.000,00 kr till 62.400,00 kr
- Under Teknikfokus öka kostnader för Utbildningsdag och kickoff från 8.000,00 kr till 9.000,00 kr.
- Under Teknikfokus öka kostnader för Föreläsare från 15.000,00 kr till 23.500,00 kr.
- Under Teknikfokus sänka kostnader för Investeringar från 10.000,00 kr till 5.000,00 kr.
- Under Teknikfokus sänka kostnader för Marknadsföring från 5.000,00 kr till 1.000,00 kr.
- Under Teknikfokus öka kostnader för Mat under mässdagarna från 0,00 kr till 36.000,00 kr.
- Under Teknikfokus sänka intäkterna från Företag från 1.250.000,00 kr till 1.200.000,00 kr.
- Under Styrelsen sänka kostnaden för Tack enligt policy från 4.400,00 kr till 800,00 kr.
- Under Styrelsen sänka kostnaden för Projekt från 20.000,00 kr till 15.000,00 kr.

Styrelsen drog tillbaka sitt första budgetförslag (S1).

Det uppmärksammas att UtEDiscot saknar delning med E-sektionen.

Emil Wihlander **yrkade** på

att lägga till Delning (E-sektionen) med en kostnad på 33 000 kr under UtEDiscot. (EW1)

Rasmus Göransson **yrkade** på

att höja tackbudget för medaljelele med 400kr. (RG1)

Jesper Berg **yrkade** på

att öka framtidsutskottets mötesfika till 1500 kr och därmed



framtidsutskottets summa till 6250 kr. (JB1)

Mötet diskuterade. Diskussionen handlade mycket om hur mycket olika utskott förtjänar i mötesfika budget.

Jesper Berg yrkade på

att ändra styrelsens matbudget från 6000 kr till 1000 kr. (JB2)

Mötet **beslöt**:

att bifalla RG1.

att bifalla EW1.

att avslå JB1.

att avslå JB2.

Mötet **beslöt**:

att bifalla den framvaskade budgeten.

§9 Föregående
mötesprotokoll

Mötet **beslöt**:

att lägga protokoll HTM1 2019-10-15 till handlingarna

att lägga protokoll HTM-val 2019-11-19 till handlingarna.

§10 Ekonomisk status

Emil Wihlander presenterade. Sektionen ligger lite under likviditetsgränsen på 500.000 kr.

Mötet **beslöt**

att lägga den ekonomiska statusen till handlingarna.

§11 Meddelanden

Idag stänger anmälan till sektionstacket.

Det är julmustprovning i Cornelis den 13/12.

§12 Andra läsningen
Proposition:
Fristående föreningar
under sektionen

Fred Nordell presenterade propositionen.

Mötet **beslöt**:

att bifalla propositionen i sin helhet.

§13 Andra läsningen:
Proposition: Läsdag
till dag

Fred Nordell presenterade propositionen.

Mötet diskuterade.

Mötet **beslöt**:

att bifalla propositionen i sin helhet.

§14 Proposition: Andra
Vice Skattmästare

Emil Wihlander presenterade propositionen.

Mötet diskuterade.



- Mötet **beslöt**:
- att** bifalla alla ändringar i reglementet.
- att** bifalla ändringarna i stadgarna för sin första läsning.
- §15 Proposition: Ändra när styrelseinsignier ges ut
Hannes Lantz presenterade propositionen.
Mötet diskuterade. Det diskuterades om nackdelen att styrelsemedlemmar kan lämna sin post men ändå behålla sitt styrelseinsignie.
Mötet **beslöt**:
- att** bifalla propositionen i sin helhet.
- §16 Motion: Inspektorn fyller 25
Rasmus Göransson presenterade motionen.
Fred Nordell presenterade styrelsens svar.
Motionärerna jämnar sig med styrelsens svar.
Mötet diskuterade.
Mötet **beslöt**:
- att** bifalla motionen i sin helhet.
- §17 Motion: Införande D-sektionen sigill
Fred Nordell presenterade motionen.
Fred Nordell presenterade styrelsens svar.
Nils Ceberg yrkade på
att Sigillet som införs istället ser ut som bifogat. (NC1)



Mötet diskuterade.

Mötet **beslöt**:

att bifalla NC1.

Mötet **beslöt**:



- att** bifalla den framvaskade motionen.
- §18 Motion: Vårbal Oskar Ström presenterade motionen.
Joel Jonsson presenterade styrelsens svar.
Mötet diskuterade.
Mötet **beslöt**:
att bifalla motionen i sin helhet.
- Ordningsfråga om paus i 5 minuter.*
- Mötet **beslöt**:
att ta paus i 5 minuter.
- Tim Djärf förklarade mötet ajournerat klockan 18:55 och ämnade att återuppta mötet igen klockan 19:00.*
- Mötet återupptogs klockan 19:02.*
- §19 Motion: Städa reglementet Oskar Ström presenterade motionen.
Johannes Törnblom presenterade styrelsens svar.
Motionärerna jämnar sig med styrelsens svar.
Mötet diskuterade.
Mötet **beslöt**:
att bifalla motionen i sin helhet.
- §20 Sen Handling:
Motion: Införa en styrelsemedalj Tim Djärf frågade mötet om den sena handlingen skall lyftas.
mötet **beslöt**
att lyfta den sen handlingen.
Hannes Lantz presenterade motionen.
Mötet diskuterade. Det som diskuterades mest var pristet på medaljen. Ingen hade en tydlig bild av vad det skulle kosta eller hur den skulle se ut.
Anna Qvil **yrkade** på återremittering. (AQ1)
Emil Whilander **yrkade** på återremittering. (EW1)
Fred Nordell **yrkade** på återremittering tillsammans med medaljelelekommittén. (FN1)
Emil Whilander jämnade sig med Fred Nordells yrkande (FN1)
Anna Qvil jämnade sig med Fred Nordells yrkande (FN1)



Oskar Ström **yrkade** på streck i debatten

Mötet *diskuterade*.

Mötet **beslöt**:

att avslå Oskar Ströms yrkande om streck i debatten.

Mötet fortsatte diskutera.

Mötet **beslöt**:

att bifalla FN1.

§21 Sen Handling:
Motion: Ändring av
val av och
mandatperiod för
Medaljelekkommitté-
medlem

Tim Djärf frågade mötet om den sena handlingen skal lyftas.

mötet **beslöt**

att lyfta den sen handlingen.

Fabian Sundholm presenterade motionen:

Eftersom mandatperioden för Medaljelekkommittémedlem har flyttats från kalenderår till läsår så kommer posten att vara vakant efter nyår då de som nu sitter på postens mandat kommer att ta slut.

Medaljelekkommittén anser att mandatperioden bör vara helår eftersom det underlättar för överlämningen till Ordenskapitlet / Skiphthesgasquen - Medaljelekkommitténs största event.

Om motionen går igenom hade Medaljelekkommittémedlemmar valts enligt Policy för val:

”För övriga funktionärer kan de väljas in utan särskild utlysning om så utskottsordförande anser det lämpligt. Dock skall processen för dessa även vara på ett sådant sätt att alla har möjlighet att söka posten.”

Detta ger övermarskalken en möjlighet att rekrytera nya medlemmar för nästa mandatperiod.

Fabian Sundholm och Rasmus Göransson yrkar att sektionen må besluta:

att i reglementet under avsnitt 3 ”Sektionsmöte” under stycket ”Vårterminsmöte” ta bort punkten ”Medaljelekkommittémedlem”.

att i reglementet under avsnitt 19 ”Funktionärer” under stycket ”Medaljelekkommittémedlem” ta bort punkten ”Mandatperiod”

Mötet *diskuterade*



Mötet **beslöt**:

att bifalla motionen i sin helhet.

§22 Entledigande av funktionär

Ingen att entlediga.

§23 Val*

Röstlängden justerades.

Valnämndsrepresentant TLTH

Anna Qvil nominerade Fabian Sundholm.

Fabian Sundholm godtog nomineringen.

Fabian Sundholm presenterade sig och utfrågades.

Fabian Sundholm lämnade lokalen.

Mötet diskuterade.

Mötet **beslöt**

att välja Fabian Sundholm.

Fabian Sundholm kom in.

Alumniansvarig

Emmy Edfors nominerade Joel Jonsson.

Joel Jonsson nekade nomineringen.

Hanna Höjbert nominerade Anna Qvil.

Anna Qvil nekade nomineringen.

Oskar Damkjaer nominerade Emmy Edfors.

Emmy Edfors nekade nomineringen.

Mötet gick vidare utan åtgärd.

Utediscoansvarig

Mötet gick vidare utan åtgärd.

§24 Talman förklarar mötet avslutat

Talman förklarade mötet avslutat 19:47.



Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Justeras

Noah Mayerhofer
Vice Ordförande

Tim Djärf
Talman

Joel Bäcker
Sektionsmedlem

Anna Qvil
Sektionsmedlem